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شیخ دیاباته

می خواهد مقابل نساجی بازی کند

مهاجم مالیایی پرسپولیس که سه بازی قبلی تیمش را از دست داده احتمالاً 
در آخرین بازی نیم فصل اول هم غایب خواهد بود. دیاباته همچنان در حال 
مداوای عضله چهار سر خود در درمانگاه باشگاه است و با اینکه یکی دو روز 
نرم دوی کرده اما بعید است به بازی با نساجی که فقط سه روز تا آن فاصله 
داریم برسد. البته خود دیاباته می گوید می تواند در این بازی حداقل در 
لیست باشد و دقایقی بازی کند اما بعید است نظر یحیی با او یکی باشد.

دانیال اسماعیلی فر

 احتمال غیبت در بازی آخر

بعد از تکل خشن شایان مصلح که روی مچ مدافع راست پرسپولیس فرود 
آمد، دانیال در همان نیمه نخست از زمین بیرون رفت و شاید به خاطر 
همین مصدومیت بازی با نساجی را هم از دست بدهد. او دیروز  ام آر آی 
داد و فیزیوتراپی را در ورزشگاه شهید کاظمی شروع کرد اما احتمالاً به بازی 
آخر نیم فصل نخواهد رسید. با غیبت احتمالی دانیال سؤال اینجاست که 

یحیی دوباره به هنانوف اعتماد خواهد کرد یا به سیامک بازی می دهد؟

امید عالیشاه

می رسد اما بازی نمی کند

گفته می شود بعد از غیبت در سیرجان، کاپیتان پرسپولیس از مصدومیت 
برگشته و به بازی نساجی خواهد رسید اما شاید در ترکیب اصلی نباشد. 
عالیشاه مقابل استقلال و پیکان در ارنج اصلی بود که نمایش راضی کننده ای 
نداشت. در عین حال عمری جانشین او در سیرجان درخشید و با این حساب 
بازگشت عالیشاه به ترکیب اصلی سخت شده و اگر مقابل نساجی بازی کند 

فقط به خاطر تجربه بالای او است هر چند احتمالش زیاد نیست.

از کمپ سرخ
13پرسپولیس

 zمصاحبه

18 دی ماه سال قبل، مشهد، هفته 
لیس  پرسپو  . برتر لیگ  ردهم  چها
لباس های خاکستری پوشیده بود و 
عیسی در همان سی دقیقه نخست 
دو موقعیت گل استثنایی را مقابل تیم 
بحران زده و ته جدولی از دست داد. 
حامد لک خروج بدی داشت، وحید 
امیری گل به خودی زد و پرسپولیس 
یکی از تلخ ترین تساوی هایش را دشت 
کرد. این تلخی اما وقتی بیشتر شد که 
در همان نیمه نخست عیسی آل کثیر 
با مصدومیت از زمین بیرون رفت و 
بعد مشخص شد رباط صلیبی اش 

پاره شده.

تا سه نشه بازی نشه!
عیسی آل کثیر بعد از مصدومیت  ام آر آی 
داد و مشخص شد رباط صلیی پاره کرده 
اما بدنساز مورد اعتمادش در دزفول به 
او گفت با همین وضعیت می تواند 

بازی کند. آل کثیر دو سه ماه درگیر این 
ماجرا بود و تن به جراحی نمی داد. اوایل 
سال جاری و بعد از تعطیلات نوروز او در 
تمرینات پرسپولیس حاضر شد و با تیم 
تمرین کرد تا نشان دهد شرایط بازی 
دارد. عیسی در صحبت با یحیی اصرار 
داشت که می تواند به تیم کمک کند اما 
گل محمدی می گفت در تست هایی که 
از او گرفته شده در چرخش ها مشکل 
دارد و با این شرایط در مسابقات 

سنگین به مشکل خواهد خورد.
عیسی با ناراحتی تمرینات پرسپولیس 
را ترک کرد و بالاخره راضی شد در 
اردیبهشت ماه زانویش را به جراحان 
بسپارد. او بعد از دو، سه ماه تمرینات 
انفرادی اش در دزفول را آغاز کرد و در 
هفته اول مهرماه در تمرین پرسپولیس 
آفتابی شد تا شایعه بازگشتش به جمع 
سرخ ها از همان روزها مطرح شود. 
عیسی بدون قرارداد با پرسپولیس 
تمرین می کرد و حدود سه ماه کنار تیم 
بود، هر چند در تمرینات مهم شرکت 

داده نمی شد.
ینکه  ا بر  مبنی  یحیی  ل  قو نقل 

پرسپولیس مدیون عیسی است و 
اشاره او به بازی در آسیا با انگشت 
شکسته، احتمال بازگشت او به جمع 
سرخ ها را جدی تر کرد اما اواخر آبان 
ماه گفته شد عیسی از اینکه ماجرای 
قرارداد با او کشدار شده به حالت قهر 
تمرینات را رها کرده و دیگر در تمرین 

شرکت نمی کند.
از حدود ده روز قبل اما با جدایی شوکه 
ز بازگشت  کننده لوکادیا صحبت ا
عیسی به پرسپولیس مطرح شد و بعد از 
شایعات مختلف درباره اختلاف نظرش 
با مدیران باشگاه، پیشنهادهایی که 
دارد و حاشیه هایی که مطرح شده، 

بالاخره به پرسپولیس برگشت.
به  عیسی  زگشت  با مین  سو ین  ا
پرسپولیس بعد از مصدومیتش بود 
که دیروز در نخستین روز از سال 2023 

اتفاق افتاد.

نیم فصل، 5 میلیارد تومان
در شرایطی که با توجه به مشکلات 
ارزی برای رفتن به سمت گزینه خارجی 
دیگر و فقدان گلزن برجسته داخلی به 

عنوان بازیکن آزاد، پیدا کردن جانشین 
مناسب برای لوکادیا تقریباً غیر ممکن 
به نظر می رسید احتمالاً بازگرداندن 
عیسی به تیم بهترین و منطقی ترین 
اتفاق ممکن بود که یحیی به آن تن داد و 
باشگاه برایش دست جنباند. بعد از دو، 
سه دور مذاکره و در شرایطی که گفته 
می شد صحبت های عیسی با باشگاه به 
بن بست رسیده بالاخره دیروز قرارداد 

او نهایی شد.
ز  ا بعد  ل  سا یک  رست  د عیسی 
مصدومیت سختش به پرسپولیس 
برگشت تا دوباره شماره 72 سرخ ها 
باشد و برای حضور در خط حمله با 
دیاباته، پاکدل و عبدی رقابت کند. بعد 
از اینکه گفته شد باشگاه پیشنهاد 15 
میلیاردی او برای نیم فصل را نپذیرفته 
ظاهراً طرفین برای نیم فصل، 5 میلیارد 

تومان به توافق رسیده اند.
گفته می شود قرارداد عیسی می تواند 
با شرایطی )احتمالاً رضایت کادر فنی( 
برای یک فصل دیگر هم تمدید شود اما 
رسانه رسمی باشگاه پرسپولیس هیچ 
اشاره ای به این مسأله نکرده است و 

همان نیم فصل را قید کرده.

مقابل نساجی بازی می کند؟
عیسی دیروز در تمرین پرسپولیس 
حاضر شد و زیر نظر په په لوسادا مربی 
بدنساز اسپانیایی تمرین کوتاه و ده 
دقیقه ای داشت. دیروز گفته شد این 
مهاجم 33 ساله مشکلی برای بازی 
مقابل نساجی نخواهد داشت اما یحیی 
برای میدان دادن به این مهاجم که البته 
تشنه بازی و گلزنی است عجله نخواهد 
کرد. گل محمدی چندی قبل گفته بود 
عیسی برای بازی کردن دو ماه زمان 
می خواهد تا به شرایط مسابقه برسد 
اما آل کثیر برای نیم فصل دوم به تیم 
اضافه شده و می خواهد مشکلات خط 

حمله را حل کند.
رسانه باشگاه اعلام کرده عیسی برای 
نیم فصل دوم جذب شده اما اگر کارت 
بازی اش صادر شود با توجه به اینکه 
بازیکن آزاد بوده می تواند در بازی مقابل 
نساجی هم حضور داشته باشد که البته 
با توجه به دوری یکساله اش از میدان 

مسابقه بعید است.

عیسی آل کثیر: با قلبم دوباره به خانه ام پرسپولیس آمدم

با فکر قهرمانی و گلزنی در بازی های بزرگ برگشتم

عیســی آل کثیــر مهاجــم شــماره 72 
پرســپولیس بعــد از یــک ســال دوری از 
پرســپولیس دوبــاره بــه تیــم محبوبــش 
بازگشت و با خوشحالی و شور و اشتیاق 
بســیار زیــادی در جمــع همبازیانــش 
حاضر شــد، بازیکنی که دیروز به شکل 
اختصاصــی زیــر نظــر لوســادا مربــی 
بدنســاز اســپانیایی به تمریــن پرداخت 
و ده دقیقــه ای هــم در تمرینات گروهی 
حاضــر شــد. بــه بهانه بازگشــت عیســی 
به پرســپولیس بعد از یک ســال دوری، 
گفــت و گویــی بــا او که ســابقه گلزنی در 
دربــی و بازی هــای لیــگ قهرمانان آســیا 
را در کارنامــه اش دارد بعــد از مدت هــا 

ترتیــب دادیــم.

بعد از یک سال دوباره به 
پرسپولیس برگشتی و با این تیم 
قرارداد بستی. در این خصوص 

احساست را برای ما بازگو کن.
یک سال را به عشق حضور دوباره در 
پرسپولیس سپری ساختم و چند ماهی 
می شود که تمرین داشتم و از شرایط 
خودم غافل نبودم و قلبم و فکرم با 
پرسپولیس بود و فقط به خاطر علاقه ای 
که به پرسپولیس و هوادارانش دارم 
برگشتم چون عاشق پرسپولیسم. باور 
کنید روزی که دوباره به تیم محبوبم 
برگشتم و در جمع کادر فنی و بازیکنان 
هم تیمی ام قرار گرفتم یکی از بهترین 

روزهای زندگی ام بود.
فکر می کنی قادری روزهای موفق 
و گلزنی های سابقت چه در لیگ 

برتر و دیدار دربی و حتی گلزنی 
در آسیا را برای پرسپولیس تکرار 

کنی؟

کوهی از انگیزه ام و آنقدر برای گلزنی 
و موفقیتم انگیزه دارم که هیچ چیزی 
نمی تواند مانع موفقیت مجددم در 
پرسپولیس شود. از تیم محبوبم دور 
نبودم چون پرسپولیس خانه من بوده 
و هست و همیشه این تیم و هوادارانش 
در قلبم بوده و از ذهن و قلبم جدا 
نبودند. به توانایی هایم ایمان دارم و با 
کمک کادر فنی و حمایت های هواداران 
و دعای خیر آنها حتماً تمام تلاشم را 
انجام می دهم که در کمترین زمان 
ممکن روی فرم بازی کردن و آن چیزی 
که کادرفنی و هواداران از من انتظار 
دارند، برسم و در مسیر موفقیت قرار 
بگیرم. از همه بازیکنان پرسپولیس 
خصوصاً همه هم پستی هایم شناخت 
کامل دارم، به همین دلیل با شناختی که 
از هم داریم خیلی زود با آنها هماهنگ 
خواهم شد و ان شاءالله در کنار هم و با 
تیم خوبی که داریم برای موفقیت تلاش 

خواهیم کرد.
واقعاً درست است که از چند تیم 
دیگر پیشنهاد داشتی اما از بین 

آنها پرسپولیس را انتخاب کردی؟
ینطور جواب شما را می دهم که  ا
برای کسب تجربه قهرمانی مجدد 
در لیگ برتر و تکرار روزهای خوب به 
خانه ام برگشتم و با قلبم پرسپولیس را 
انتخاب کردم چون عاشق پرسپولیس و 
هوادارانش بوده و هستم و هیچ مانعی 
نمی توانست مانع حضورم در تیم 
پرسپولیس شود. برای تکرار موفقیتم 
هم کوهی از انگیزه ام و به پرسپولیس 
برگشتم که خاطرات خوب گلزنی ام 
در پرسپولیس و روزهای خوبی که با 
این تیم داشتم را دوباره تکرار کنم 
و همانطور که گفتم با رؤیای تکرار 
قهرمانی مجدد در لیگ و ان شاءالله 
این بار قهرمانی در آسیا به پرسپولیس 

برگشتم.

بازگشت آل کثیر به پرسپولیس بعد از یک سال دوری از فوتبال

2023 با عیســـــــــی شروع شد
در شرایطی که با 

توجه به مشکلات 
ارزی برای رفتن به 

سمت گزینه خارجی 
دیگر و فقدان گلزن 

برجسته داخلی به 
عنوان بازیکن آزاد، 
پیدا کردن جانشین 

مناسب برای لوکادیا 
تقریباً غیر ممکن به 
نظر می رسید احتمالاً 

بازگرداندن عیسی 
به تیم بهترین و 

منطقی ترین اتفاق 
ممکن بود که یحیی 

به آن تن داد و 
باشگاه برایش دست 

جنباند
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مدیرعامل اسبق یک سال 
است علیه پرسپولیس 

حکم گرفته

رویانیان:برای 
 پرسپولیس وام گرفتم

خانه ام از دست رفت
ه  شگا با پیشین  مل  عا یر مد
پرسپولیس از این باشگاه شکایت 
کرده و علیه سرخپوشان حکم 
گرفته است. محمد رویانیان که در 
سال های 1390 تا 1392 مدیریت 
باشگاه پرسپولیس را به عهده 
داشت، با شکایت از این باشگاه 
به مراجع قضایی علیه سرخپوشان 

حکم گرفت.
رویانیان از زمان مدیرعاملی خود 
در باشگاه پرسپولیس بیش از 
دو میلیارد تومان از سرخپوشان 
طلب دارد که بابت همین موضوع 
شکایت کرده و پس از چندین سال 
علیه سرخپوشان حکم گرفته 
است. مدیرعامل پیشین باشگاه 
پرسپولیس فعلاً اقدامی برای 
بستن حساب باشگاه انجام نداده 
و طی روزهای گذشته ملاقاتی با 
مدیران پرسپولیس داشته است 
تا با آنها برای دریافت طلبش 

توافق کند.
ز این اتفاق در  رویانیان بعد ا
حکم  من   : گفت ی  حبه ا مصا
قضایی دارم ولی یک سال است 
اقدامی نکرده ام. البته با جرایمش 
بیشتر از این مقدار است و طلب 
من حدود چهار میلیارد می شود. 
تا الان اقدامی نکرده ام، ولی با 
مسئولان باشگاه صحبت کرده ام 
ز  هنو  . کنند فکری  م  گفته ا و 
مستأجر هستم و حقوقم برای 
اجاره می رود و زندگی ام سخت 
می گذرد. الان که حکم صادر شده 
و حق من هم هست خواستم پولم 
را بدهند و امیدوارم به این مسأله 
توجه داشته باشند. وقتی مدیری 
خانه و زندگی اش را می فروشد و 
خرج باشگاه می کند، باید حقش 
پرداخت شود. ما هم آن زمان 

سرمایه زندگی مان را فروختیم.
ه  شگا با بق  سا مل  عا یر مد
ین  ا به  پاسخ  در  لیس  پرسپو
پرسش که طلب او مربوط به چه 
پرونده ای است و چرا این پول را 
از جیب خودش هزینه باشگاه 
کرده، گفت: یک وام برای باشگاه 
گرفتم و از ما سند می خواستند. ما 
هم عجله داشتیم و مجبور شدیم 
سند خانه مان را بگذاریم. الان هم 
شش هفت سال است خانه ام را 
از دست داده ام و مستأجرم. با 
توجه به افزایش قیمت اجاره ها 
الان بیشتر حقوقم برای اجاره بها 
می رود و در شرایط سختی زندگی 
می کنم. با این طلب من هم یک 
50 متری در پایین شهر  خانه 
بیشتر نمی دهند. من خانه 170 
متری  ام در نقطه خوب تهران را 
برای باشگاه گذاشتم. بعد از یک 
عمر کار و تلاش و فروش هر چه در 
خانه داشتیم و یک زمین پدری در 
مازندران، آن خانه را خریده بودیم 
که آن هم برای باشگاه پرسپولیس 
رفت! من با طلب الانم هر نقطه ای 
خانه بخرم بیشتر از 60، 70 متر 

نخواهد شد.
ه  شگا با بق  سا مل  عا یر مد
پرسپولیس گفته تلاش دارد این 
کار را انجام ندهد و یک سال است 
رایزنی می کند. او قصد دارد مثل 
چند سال اخیر با رایزنی این مشکل 
را حل کند اما مشخص نیست چرا 
در یک سال گذشته صدای اهرم 

فشار او در نیامده بود!

دوشنبه   12  دی 1401  سال بیست و ششم    شماره 7215  

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار


